
EXTRACTE DE LA REUNIÓ PERIÒDICA MANTINGUDA PER LA JUNTA 
COMUNITAT DE PROPIETARIS PARC SANT BERGER, DE TEIÀ, AMB L’ALCALDE 
I REGIDORS DE  L’AJUNTAMENT, PER TRACTAR ASSUMPTES QUE AFECTEN A 
LA COMUNITAT. 

 

Essent les 19 hores del dia 25 de setembre de 2018, es reuneixen el Sr. Alcalde de 
l’Ajuntament de Teià, MH Andreu Bosch, amb la presència dels Regidors Sra. Montse 
Riera i Sr. Jordi Casanovas, amb el President de la Comunitat, Sr. Andrés 
Chodnikiewicz, amb la presència de la Vice-presidenta Sra. Helena Martínez i 
l’Administradora Sra. Castellà, per tal de tractar dels assumptes rellevants que afecten 
a la Comunitat. 

 

Extracte d’assumptes tractats: 

1) Farola malmesa a l’alçada del carrer Joan Miró nº 5: 

L’Ajuntament pren nota per tal que es repari. 

 

2) Poda d’arbres i arbustos: 

Hi ha tres qüestions a comentar; 

 La primera, la parcel.la del nº 52 del Carrer Charles Darwin en la que el propietari 
ha comentat que hi ha arbres que sembla que formarien part de la franja i que caldria 
retirar/podar. Es comenta que la franja perimetral s’ha efectuat en les parcel·les en les 
que hi ha urbanització, i que aquest podria ser el motiu pel qual no s’hauria actuat en 
aquesta zona, en la que actualment no hi ha construcció, i que ara es preveu urbanitzar. 
Per part de l’Ajuntament es farà la gestió oportuna, verificant que no es tracti de zona 
privada, per la qual cosa, si fos així, es procediria a requerir al propietari corresponent 
de la parcel.la per tal que efectués la neteja corresponent. Per contra, si es tractés de la 
zona que correspon a l’Ajuntament, doncs aquest procedirà a actuar conseqüentment. 

La segona, per la zona per damunt del Parc (Josep Pla/Charles Darwin/Joan Miró, 
35), que sembla que és zona verda, es manifesta que caldria netejar-la per evitar risc 
d’incendi. Els representants de l’Ajuntament en prenen nota per tal de procedir a actuar 
a la zona per damunt de l’Institut si es tracta, efectivament, de zona verda. 

La tercera, a Joan Miró 11, que hi ha un pi sense tallar i que les arrels sobre-surten 
i la vorera es fa malbé. 

Es pren nota per tal d’actuar-hi. 

 

3) Petició d'Audiència monogràfica sobre el Pla Municipal de Prevenció 
d'Incendis Forestals, 

A causa de diverses preguntes, rebudes per la Junta, sobre la recent poda a la 
franja de seguretat al voltant de la Urbanització se sol·licita a l'Ajuntament una 
Audiència pública sobre aquest tema. 

 



4) Voreres i asfalt: 
 
Es comenta que es va fer un llistat d’actuacions que estan previstes executar 
abans de finals d’any. Per part de l’Ajuntament es diu que s’afegirà alguna zona 
més, a banda de les que ja es varen comentar i que estan contemplades. 
 
 

5) Finalment es comenta que caldria millorar l’entrada del poble, les illetes 
existents on hi ha el “Benvinguts”.  
 
Es suggereix per part de la Junta de la Comunitat una actuació per l’Ajuntament 
en aquestes illetes, ja que no estan gaire condicionades i la imatge es podria 
millorar. 
 
 
Per part de la Junta de la Comunitat s’agraeix la predisposició i la fluïdesa en 
tractar els assumptes per part del Sr. Alcalde i Regidors, així com es posa de 
relleu la conveniència, per ambdues parts, de seguir mantenint aquestes 
reunions periòdiques per tal de millorar la comunicació entre els veïns de Sant 
Berger i l’Ajuntament, donant per acabada la reunió. 
 
 

 M.LL Castellà 

 Administradora de la CP Parc Sant Berger, de Teià 

 

 

 

 

MES INFORMACIÓ DE LA SEVA COMUNITAT EN: www.santberger.com 

 


